
Deltakere:
1. trinn Eirik Skage-Bergsvåg (H) Maria Valeryevna (V) 2. trinn Magne Lunde (H) Terje Børven (V) 3. 
trinn Natalija Djapic (H)  4. trinn John-Fredrik Clausen (H) 
5. trinn Inger Lise Tangen (H, K)  6. trinn Jan Andreas Valle Lavoll (H)  7. trinn   Skolens rep Lene 
Hundvin 
17.mai komite' Ikke valgt enda    
Gjennomført 28.11.24

23/24-07 Velkomstklassen er ikke representert i FAU

23/24-07 Det varierer veldig mye i løpet av året angående språkkunnskaper. Elever er her ofte bare 3 mnd. om 
gangen. Skjeldent norskspråklige, Engelsk er heller ikke så godt representert. Velkomstklassen får 

tilbud om å delta med en representant dersom denne snakker Engelsk.
23/24-11 Revidert møteplan
23/24-11 Ingen kommentarer, dette er ok. Vi setter ny møteplan 15.01.24.
23/24-12 Alternativ til sokkedans
23/24-12 JFC kontakter Ingrid for inspill.
23/24-13 Julegrøt onsdag 18.12.24

23/24-13
Grøten er avlyst pga. at mat- og helserommet er ute av drift. Skolen lager gløgg i gapahuken, og 

trenger ikke FAU-hjelp i år. De håper vi kan fortsette denne tradisjonen neste år.
23/24-14 Trafikksituasjonen på skolen

23/24-14
Skolen må fortsette å sende ut påminnelser om at en ikke skal bruke parkeringen på morgenen. De 
får tildelt bassengtid, og kan ikke styre når bussen som skal dit skal hente, selv om det er uheldig at 

denne også står der om morgenen.
23/24-15 Skifte av tak på skolen

23/24-15 Det ble lekkasje fra tak under arbeid pga. storm. Lekkasjer i etasjene under. Flere klasserom berørt. 
Elevene har nå flyttet inn igjen. Mat og helserommet kan ikke brukes. Julegrøten må derfor utgå.

23/24-16 Morsmålsdagen fredag 21.02.25

23/24-16
Sist ble skoledagen forskjøvet, dette tenker de ikke i år. Foreldrene inviteres inn på åpen skole fra 

11.30. Skolen har forståelse for at ikke alle har mulighet til å stille i skoletiden. Skolen ønsker bidrag 
fra FAU med kaffe. Kafe' i aulaen med mulighet for å sitte kanskje? Dette er fredag 21 februar, siste 

dag før vinterferien. FAU prøve å sette sammen en komite for å hjelpe til å arrangere dette.
23/24-17 Natteravn samarbeid "Fyllingenravner"

23/24-17
Vi inngår et samarbeid med natteravnene, og ber Natteravnene om informasjon som vi kan sende ut. 

Og vi ber om 2-4 representanter til deres medlemsutvalg.
23/24-18 Digital dømmekraft

23/24-18
De har tidligere hatt 4 trinn med både elever og foreldre. Skolen har hatt digitalisering som 

satsingsområde i flere år, og mener at behovet er størst blant foreldrene. Vi bestiller inn kurs, og 
arrangerer på våren. 

23/24-19 SU møte gjennomført

23/24-19
Vi gikk gjennom skolereglene, og vedtok disse. Elevrådet fikk uttale seg. Vi vedtok skoleruten fra 

Bergen Kommune for neste år uten endringer.
23/24-20 Annet
23/24-20 Ingen saker kommet inn.

 Møteleder: John-Fredrik Clausen Referent: Magne Lunde
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